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Idrættens Hus, 26. marts 2019 
 

 

BESTYRELSESMØDE 

21. marts 2019 kl. 17.30 
Idrættens Hus. 
 
Deltagere: Ernst Knudsen, Per Hagbard, Tobias Harpsøe, Mie Holck, Henning Gade, Villy Rosendahl-

Kaa og Christina Cassone (referent) 
Gæstedeltager: Thomas Bro-Rasmussen 
Afbud:   
 

1 Besøg af Thomas Bro-Rasmussen 

 Thomas fortæller om hans visioner for forbundet hvis han skulle blive valgt som formand til 
forbundets rep.møde. 
 

2 Projekter / Udvikling 

 Bestyrelsen har diskuteret forskellige udviklingsprojekter igennem. 
- Vi fortsætter med projektet med de svenske hold i Grand Prix og derunder dækningen af 

busudgifterne til de 2 svenske stævner i sæsonen 2019/20. Derefter ser vi på om der skal 
være lidt egenbetalingen på bussen. 

- Vi kører videre med projektet ”Træningsprogrammer”. Målet er at udvikle færdige 
træningsprogrammer for kids, ungdom og bredde/motionssenior. Tiltaget skal forhåbentlig 
hjælpe klubberne med at rekruttere forældretrænere samt træner til de lavere 
rækker/nybegyndere. 
CC laver en projektbeskrivelse og tager kontakt til den fodboldskole hun får programmerne 
fra for at høre hvilke tanker og udfordringer de har haft. CC tager også kontakt til forbundet. 

- Medlemsundersøgelse. Bestyrelsen har besluttet at sætte denne i bero foreløbig da 
organisationen ikke kan bære dette projekt (personalemæssigt og økonomisk) samtidig med 
ovenstående projekt. 
Derudover venter vi og ser hvad vi evt. kunne få ud af forbundets PlayersFirst undersøgelse. 
 

3 Budget  

 Budget 2019 er blevet redigeret ift. ovenstående og er godkendt af bestyrelsen 

4 Eventuel 

 Tobias har meddelt bestyrelsen at han trækker sig som formand efter næste rep.møde. Han vil dog 
gerne fortsætte i bestyrelsen men har brug for at bruge nogle flere kræfter i sin egen klub. 

 
 
Venlig hilsen, 
 
Christina Cassone 
Kredssekretær 
 
 
 


